
DVE SEJI PREDSEDSTVA OK SZDL

Podpora republiški resoluciji
Predsedstvo OK SZDL LJublJana Center Je v celoti
podprlo globalne naloge v republlškl resoluciji s prl-
pombo, da te opredelltve omogočafo ravnanje tudi v
našl občini. Na sejl 13. novembra Je predsedstvo
podalo nekaj prlpomb na ta dokument, predvsem pa
se Je zavzelo za krepltev drobnega gospodarstva, da
bl dosegll večjo učlnkovltost.

Teden dni kasneje in sicer
20. novembra se je predsed-
stvo sestalo še enkrat in
obravnavalo osnutek poročila
o delu OK SZDL in ryenih
organov za obdobje od no-

vembra 1985 do novembra
1986. Sklenili so tudi šklicati
16. sejo občinske konference
SZDL in sicer za četrtek, 11.
decembra. Obravnavali bodo
poročilo o preteklem delu in
smernice za delo v prihod-
njem letu.

Med drugim so na seji pred-
sedstva, ko so obravnavali re-
solucijo, poudarili, da še ved-
no premalo delujejo tržne za-
konitosti in da ima združeno
delo še premalo vpliva na pri-
dobivanje dohodka. Zavzeli
so se za temeljito analizo de-
viznega zakona, ki naj pokaže
dosedanje učinke in nakaže
spremembe za izboljšanje po-
ložaja. Organizacije združene-
ga dela imajo vse težje pogoje
gospodarjenja.

Na področju delitvenih raz-
mertf imamo preveč toge po-
goje in se ne oziramo na rezul-
tate dela; so menili v razpravi.
Večkrat se dogaja, da se celo

splača biti slab gospodar.
Vsekakor mora biti dohodek
odvisen od rezultatov dela.

Med razpravo o sedaryih go-
spodarskih gibanjih so še
opozorili, da se sedaryi izvoz
preveč usmerja na klirinško
področje, ker je prevladalo
med drugim tudi mneiye, da
je tu uspeh lažji. Vendar so
tudi države klirinškega po-
dročja postale občutljive na
kvaliteto izdelkov in nam jih
vračajo čeda^je več.

Med razpravo so še posebej
opozorili na neustreznost
predloga, po katerem naj bi
obveljala za tujce ob vstopu v
Jugoslavijo obvezna menjava
r\jihove valute za dinaije. Dr-
žava, ki je zainteresirana za
čimvečji dotok turistov si ta-
kega ukrepa nikakor ne more
privoščiti, so menili plani
predsedstva. Takšno oprede-
litev so zapisali tudi v stališ-
čih. Razen tega so še posebej
poudarili, da je potrebno čim-
prej uveljaviti letne programe
v občinah. podlaga pa naj jim
bodo srednjeročne resolucije
in srednjeročni načrti. S tem
bi onemogočili nepotrebno ši-
roko razpravljanje o letnih re-
solucijah ter administnranje.

N. I.


